
Fra: Hans Mandøe <hmandoe@gmail.com> 

Dato: 17. april 2024 kl. 18.11.44 CEST 

 

Emne: Forslag til generalforsamling den…… Draget Grundejerforening 

Jeg vil gerne foreslå, at planerne om en handicapvenlig badebro opgives. 

 

Begrundelserne er følgende: 

1: Økonomi - Der er tinglyst 3 broer, som vi derfor skal have og vedligeholde. Vi kan ikke 

mere få reservedele til broerne, så vi må imødese, at en af broerne skrottes og bruges i årene 

fremover som reservedele til de to tilbageværende broer. Det betyder at Foreningen snart vil få 

udgifter til en ny og tredje bro. Derfor er det ikke holdbart, at Foreningen også inddrager sig 

økonomisk i en fjerde bro. 

 

2: Mangel på information - Der er ikke fremkommet information om, hvordan man vil kunne 

opsætte/nedtage en noget større bro i ydermånederne, ligesom der ikke er information om en 

løsning på problemet med parkering. 

 

Venlig hilsen 

Hans Mandøe 

 


